
Referat afd. 7 den 29 august 2019 

Afbud: Hans 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af forrige referat – godkendes 

3. Godkendelse af dagsorden – godkendes 

4. Forslag fra beboer: Bestyrelsen er positiv over for forslaget med legeplads. Vi 

arbejder med at se på hvad der kan arbejdes med herunder evt flyt af 

eksisterende træningsplads mm. og evt indkøb af nyt ud fra budgettet – 

bestyrelsen har givet videre til administrationen om at kigge å ovenstående 

ud fra de indkomne forslag til beboermødet og tidligere beboermøde. 

Bestyrelsen er samtidig positiv over for forslaget om gæstelejlighed i elevator 

bygning – administrationen er dem som står med beslutning om dette kan 

lade sig gøre, da det er uden for bestyrelsens råde evner. Emnerne tages op 

d. 3 sep.  

5. Orientering fra Formanden  

• Opgangslamper bliver skiftet til LED pærer 

• ”Kunsten” er forhåndsplaceret ved græsplænen nr 42 v/krydset – der 

er sat stolper ned i jorden for markering af området. 

• Beboermøde den 3 sep. 2019 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen – Hans er fraværende, så ingen referat 

7. Kasserens beretning 

• Der er indkøbt gryder og pander til kld. Nr 8. 

• Sommerfestens budget blev overholdt 

8. Evaluering af sommerfesten – Bestyrelsen evaluerede og er enige om festen 

overordnet hele dagen og aftenen betragtes som en succes med flot 

opbakning af både små og store unge og ældre. Bestyrelsen overvejer at lave 

lignede arrangementet om aftenen i forlængelsen af sommerfesten om 

dagen igen på et tidpunkt ud fra succesraten. 

9. Tysklandsturen – Det bliver lørdag den 16 november 2019 – Svend Aage 

bestiller bus. Dorthe laver opslag – info følger når tiden nærmer sig.  

10. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning – Intet  

11. Eventuelt – Intet  

Referenten takker for et behageligt møde og næste møde aftales den 3 sep efter 

beboer mødet ☺ 


